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Aanwezig: Corrie van Breemen Ben Haspels, Peter Bootsman, Willemijn van Klingeren, Piet 

Kwak, Mart van Staveren, Marc van Staveren (pm), Han Warning, Tessa Bouterse, 
Louise van Zandvoort  

Afwezig: Cees Keur, Martijn Schouten (vz), Lyda Rodenhuis, Frans Engelander 
Gast:  
Onderwerp: Notulen vergadering Algemeen Bestuur 

Plaats en tijd: De Rank 19.30 uur, dinsdag 25 april 2023 

 

• 19.30 uur – Opening  
 

• 19.35 uur - Vaststelling agenda en mededelingen 
 

 

• 19.40 uur – Correspondentie: 
 Datum Van: Actie: 

1 25 april  Gemeente Inwonersraadpleging over de toekomst landelijke gebieden – op onze site 
en nieuwsbrief 

2 25 april Gemeente Halfjaarlijkse bijeenkomst dorps- en wijkraden – meer info 

3 25 april NH Flexwonen Start bouw Sarabande – vergunning verleend 

4 24 april Gemeente Informatiemarkt NV 8 juli 2023 – 10.00-16.00 uur 

5 21 april Gemeente Verslagen bijeenkomst 6 april over energie 

6 19 april Gemeente Beantwoording van uw zienswijze Ontwerpbestemmingsplan PARK21 

7 18 april Wijkraad Bijeenkomst ‘Leefomgevingskwaliteit rond Schiphol’ 2 mei.  
Opgeven via secr. 

8 13 april Gemeente Amendement VSP 

9 11 april Suidgeest Vraag om krans te mogen maken voor 4 mei – geregeld door Marc 

10 9 april Gemeente Ontvangstbevestiging van onze brief aan raadsleden 

11 6 april Frans en Willemijn A. Voorbergen (Staatsbosbeheer) uitgenodigd bij G&G 15 mei 

12 4 april MRS Uitnodiging aftrap MRS 12 april. Link in mail/persbericht 

13 3 april SRH Reactie op undeliverable van onze brief naar srh@haarlemmermeer.nl 
14 30 maart Inwoner Inwoners niet uitgenodigd voor 30 maart – doorgegeven aan Vincent 

  Persberichten  

  Bewonersbrieven  

 

▪ 19.50 uur – Actielijst en vorige verslag: 
Nr. Omschrijving Actie Gereed 

1 Werven nieuwe leden  DB/AB 2023 

    
                                                 Vorig verslag: Akkoord   

 

• 19.55 uur - Bestuurszaken: 

▪ 30 maart: Evaluatie 

▪ Initiatief is positief 

▪ I.c.m. 20 april zijn meer raadsleden op de hoogte van de situatie 

Nieuw-Vennep 

▪ Maar wat het ons oplevert…? 

▪ Jammer dat inwoners niet meer betrokken konden worden 

▪ Grote organisatie op korte termijn 

▪ Bij Maatvast:  

▪ Helaas geen posters van de DR 

▪ ‘Als Maatvast willen we graag naar C.’ - Maar DR zou zeggen 

dat OC moest blijven…. 

▪ Verliep erg rommelig 
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▪ Weinig afstemming: indien je bijvoorbeeld stond bij OVHZ 

om wat te vertellen over VSP. Terwijl dit wel van tevoren 

was afgesproken 

▪ 20 april: raadsvergadering Nieuw-Vennep 

▪ Elke groep uit Nieuw-Vennep was goed vertegenwoordigd 

▪ Sessie duurde 3 uur 

▪ Er waren allerlei moties ingediend door verschillende partijen 

▪ 15-20 minuten per onderwerp/motie 

▪ Iedere partij wil zijn eigen ‘ding’ doen, in plaats van dat er 

verschillende moties over hetzelfde onderwerp worden 

samengebracht 

▪ Ook dankzij VSP is er meer duidelijk wat er speelt in Nieuw-

Vennep: we leveren niet alleen commentaar maar we komen ook 

met oplossingen  

▪ Helaas werd er verder veel van het bordje weggeschoven 

(statistisch gezien valt de criminaliteit mee, terwijl de school met 

een terdege plan komt. Borden in de Symfonie komen er niet want 

er zijn geen leegstaande panden (terwijl je kunt ook samenwerken 

met het pand waar de politie of HVC zit) 

▪ Helaas is er nergens een besluit over genomen, behalve 

fietsnietjes.  

▪ College stuurde alles weer terug naar de raad 

▪ 11 april GL bijeenkomst: 

▪ Peter heeft aangegeven dat de inwoners zich gepasseerd voelden 

▪ Centrum: 

▪ Wilma/Green wacht op gemeente en er komt niks los 

▪ Parkeernorm? 

▪ Speelt er nog iets anders…? 

▪ Escaleren? 

▪ OC Maatvast gaat definitief naar C. omdat contract met Ymere afloopt en 

er komen appartementen in 

▪ Brief Flexwonen (zie onderaan, pagina 3) 

▪ Wij zijn verrast door het plan 

▪ Voorzitter Bosstraatcommissie heeft een brief geschreven en deze 

is aangepast door Peter 

▪ Peter checkt nog met Elio en Frans 

▪ Indien akkoord dan sturen naar de griffie en GL 

▪ Vergroening Harmonieplein 

▪ 23 feb: GO met plan voor Harmonieplein 

▪ Het betrof kavel H (waar nu de leibomen staan) 

▪ Harmonieplein zelf zou worden besproken met Han en Ben – helaas 

heeft Marcel Leek geen contact met hen opgenomen 

▪ Dit is gedeeld door Birgit 

▪ Plannen ophangen in C. en OC – Ben checkt dit 

▪ Décharge van de kascommissie - mondeling en schriftelijk 

▪ Met Corrie en Frans. Bij afzegging Frans heeft Piet zijn 

plaats ingenomen: 

▪ Mooi overzicht 

▪ Budget 65 jaar licht overschreden 
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▪ Huur ruimtes betreft de grootste post 

▪ Positief afgerond ondanks alle uitgaven 

▪ Bij deze décharge verleend 

▪ GO onderwerpen (25 mei): wie gaat? 

▪ Centrum 

▪ Groen Harmonieplein 

▪ Flexwonen 

▪ C. 

▪ Verslag 30maart/20 april 

▪ Wanneer samenzitten voor invulling VSP 

▪ Informatiemarkt 8 juli 

▪ Louise stuurt deze punten door naar Vincent en Monique 

▪ Peter, Ben, Willemijn gaan er naar toe 

▪ Kranslegging door Ben en Mart. Krans is geregeld door Suidgeest. 

▪ Staatsbosbeheerbezoek bij G&G op 15 mei: Willemijn checkt of zij niet ook 

bij AB komt 

▪ Dorpsraadcafé: 

▪ Onderwerp: over (sociale) veiligheid (babbeltrucs, WhatsApp 

berichten, phishing, enz.) met behulp van politie, bank 

▪ Locatie en datum nader te bepalen 

▪ Willemijn, Corrie, Ben, Louise en Peter organiseren dit 
 

 

• 21.00 uur – Pauze 

• 21.00 uur – Financiën 

▪ Concept begroting wordt gemaakt 

▪ Incasso’s gaan in mei de deur uit 

 
• 21.10 uur – Commissies: 

▪ DR2.0 

▪ Voorzet in DB voor een onderwerp om verder uit te diepen 

▪ JVC inclusief: 

▪ Bastiaan komt kijken op 3 mei.  

▪ Willemijn treden toe tot JVC 

▪ Kunstwerk   

▪ KBG kunst in de openbare ruimte indienen voor 1 juni 

▪ Er is nu een commissie benoemd bij de gemeente o.l.v. 

Emilie Fey en zij gaan meedenken welke locatie geschikt is 

(zij heeft ook meegedacht bij het ontwerp van de Koepel) 

▪ Daardoor ook bevestiging dat het kunstwerk er gaat komen 

▪ Social Sofa:  

▪ Het ontwerp moet worden omgezet naar steentjes – wordt 

nog aan gewerkt 

▪ Levering staat nu gepland voor eind mei 

▪ Ook is een instructie om te mozaïeken 

▪ Er staan bankjes omheen om op te zitten  

▪ Stelconplaten naast Ad de Groot tot aan het pad 

▪ Tent en hekken moeten nog geregeld worden. Hekken via 

de gemeente, tent mogelijk zelf aanschaffen 
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▪ Christien Jordaan heeft een toezegging gedaan wat 

financiering betreft, eventueel via een subsidie aanvraag 

▪ Schema ‘plakkers’ (van C. en de twee kunstenaars) en 

vrijwilligers (DR) om een stand te bemannen  

▪ Groen en Grijs 

▪ 15 mei volgende vergadering 

▪ Dierenvreugd 

▪ Konijnorama:  

▪ Hek geplaatst 

▪ Getegeld door cliënten 

▪ Inrichting is besteld 

▪ Oproep om meer vrijwilligers 

▪ Nieuwe bomen geplant op de Kinderboerderij 

▪ Nieuwe nestkastjes geleverd, OTT gaan deze ophangen 

▪ Peter heeft de spandraden, samen met Michiel, gerepareerd 

▪ Klankbordgroepen: 

▪ VSP 

▪ NVW 

▪ Pionier-Bols 
 

• 21.30 uur – Publiciteit 

▪ Eind mei incasso’s 

▪ Provinciaal Programma Landelijk Gebied (PPLG) 

▪ 20 april door martijn geschreven 

▪ Kinderboerderij: bomen en nestkastjes 

▪ Mogelijk Flexwonen 
 

• 21.40 uur – Rondvraag 

▪ Palen om Venneperstraat af te sluiten – Geregeld in 3e kwartaal 

▪ 22 augustus DB en 29 augustus AB bij Martijn thuis 
 

• 21.35 uur – Sluiting 


